

GFRK styrelsemöte 2023-04-25 (reviderad)



Närvarande: Lilian Hultin (Ordförande), Pontus Larsson (Vice ordförande), Mariana Olsson (Kassör), Helen Flood, Therese Wallinder, Linda Edel, Emilia Dahlbom (VC), Ella Fällström (US)

Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Mariana Olsson

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av ordförande.

2. Val av justerare

Till justerare väljs Mariana Olsson.

3. Agenda och föregående möte

- Godkännande av agenda.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2023-03-30 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

Ella informerar:

- Ella är ny i ungdomssektionen. Ungdomssektionen har haft några möten och de försöker planera in saker månad för månad för hela året.
- Planering pågår kring resan till Sweden International Horse Show i december, lapp sitter i stallet för anmälan. Eventuell samåkning med Ockelbo Ryttarföring har diskuterats. Alla som skriver upp sig ska gemensamt bidra genom försäljning av exempelvis kakor.
- Har spånat kring att ha en rykttävling och ponnyridning framöver.
- Ungdomssektionen ska få en plats på en ny tavla där deras lappar syns bättre.

5. Ridskoleverksamhet och utbildning (övrig avsutten utbildning)

Emilia informerar:

Ridskola

- Det går bra men vi har haft otur med hästarna. Selga har fått tagits bort, Megg har gjort illa sig och blir borta ett tag och Stella står fortfarande på box.
- En ny häst, Larissa är på plats och står fortfarande i karantän, men har börjat slussas in på lektioner. Lite känslig men kommer nog att bli bra.
- Det är lite kärvt just nu med hästar, vi behöver köpa ny häst men pga. takrenoveringen och därmed brist på boxplatser blir det troligen först till hösten.
- Det är temavecka den här veckan (v.17) så hästarna får vila.

Medlemmar

- Det är en viss kö in till nybörjargrupper både bland vuxna och hos de allra yngsta.

6. Anläggning

- Arbetsdagen/städdagen som genomfördes 15/4 var lyckad, det blev mycket gjort. Men vi behöver jobba mer med att få folk att delta.

- Emilia väntar på en tidsplan för takarbetet som ska genomföras i sommar.
- Wiiks rör kommer nästa vecka och ska felsöka vattnet i skolhästhagen.
- Problemet med strömavbrott verkar vara lokaliserat, det har inte skett några fler strömavbrott sen det fixades tillfälligt. Planen är att det ska åtgärdas permanent i samband med att belysningen i stallet byts ut.
- Kommunen ser positivt på bidrag till belysningen i stallet men ridbanan pausar de. Emilia väntar sig besked nästa vecka.
- Emilia har en offert på gång kring isolering av ridhus och byggnad av en kafeteria i ridhuset. Vi behöver ha en offert för att kunna söka bidrag från arvsfonden. Hanna hjälper Emilia och Mariana med bidragsansökan.
- Emilia har bitt om möte med kommunen tillsammans med Lilian och Mariana kring framtida renoveringar.
- Vi behöver stängsla om sommarhagarna första helgen i juni pga. grävningen av fjärrvärmelningen. Vi ska fakturera för allt nedlagt material och arbetstid.

7. Ekonomi

- Mariana redovisade ekonomin för januari till mars och den följer budget. Det ser bra ut. Bidragen har kommit en månad tidigare än beräknat.
- Vi behöver ändra så att Lilian blir firmatecknare.
- Vattenföreningen: Lilian har pratat med Gävle Kommun som hänvisar till Gävle Vatten för de känner inte till att de har några andelar i vattnet. Lilian jobbar vidare med kontakten och hoppas ha ordning på det innan sommaren. Andelen som tillhörde Sofiedals herrgård behöver fördelas ut på övriga eller så behöver alla ha egna vattenmätare. Vi behöver ha ett möte med alla inblandade där Gävle Kommun kliver ur sin andel.

8. Inackordering

- Vi har plats för 25 inackorderingshästar och nu ligger vi på 23. I juni har vi ett par färre inackorderingar och då har vi satt in personal att arbeta en helgdag för att kompensera.
- Nytt kontrakt har arbetats fram för inackorderingar, kommunicerat men ej påskrivet.
- Emilia planerar hästägarmöte i slutet av maj.

9. Sponsring

Inget nytt.

10. Styrelsen

- Årshjulet ska skickas ut till alla styrelsemedlemmar så att möjlighet finns att vid behov komplettera med punkter. Beslutas på nästa möte.
- Även Verksamhetsplanen och Ansvars- och beslutstablån ska skickas ut och läsas igenom till nästa styrelsemöte.
- Attestrutin
Nya styrelsen läser igenom attestrutinen. Fråga revisorn hur hon vill ha den nästa gång.

11. Tävling

Det var en ponnyhopptävling förra helgen, 22/4, det gick jättebra. Men vi behöver sätta en plan för att få mer hjälp vid tävlingar.

Emilia pratar med tävlingskommittén inför nästa möte.

12. Personal

Rekrytering pågår av ny ridlärare.

13. Övrigt

- Lilian ska skicka ut förslag till styrelsen på en åtgärdstrappa vid misskötsel. Det är någon vi bör se över framöver.
- Vi ser över möjligheten med en kalenderfunktion på hemsidan för bokning av kafeteriatjänst. Therese pratar med Ida om det.

14. Medlemsinformation

Det kommer snart upp information kring höstterminen. Det är viktigt att man meddelar om man vill säga upp sin plats till nästa termin.

15. Nästa möte

Nästa möte är 1/6.

16. Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.